

CHINA

8DAYS 7NIGHTS







昆明|大理|丽江|香格里拉 KUNMING | DALI | LIJIANG | SHANGRI-LA

愿你我所愿皆成真 大经幡 Giant Prayer Flag

住在有风的地方 人住洱海民宿 Erhai Homestay

苍山洱海 03 海音乐酒吧车 Themed Sightseeing Music Bus



第1天 吉隆坡 👉 昆明

◆ 集合于机场, 飞往【昆明】

第2天 昆明 泸沽湖

- ◆乘搭内陆航班飞往【泸沽湖】
- ◆泸沽湖

【泸沽湖观景台】【里格观景台】【摩梭篝火晚会】

第3天 泸沽湖 [4小时]丽江

◆泸沽湖

【日出美景】【猪槽船游湖】【里务比岛】【里务比寺】 *月藝報系有機界而章*

- ◆黑龙潭公园
- ◆丽江古城 【四方街】

第4天 丽江

◆ 玉龙雪山

【冰川公园 (含大索道)】【蓝月谷 (含电瓶车)】 【原生态大型实景演出《印象丽江》】 ※如大素道遇天气或其它因素影响,将以云杉坪替代。※

第5天 丽江四州香格里拉

◆虎跳峡

【含往返手扶梯】

◆独克宗古城

【龟山公园】【世界最大转经筒】

第6天 香格里拉[4小时]大理

- ◆ **颂赞林寺**【含环保车】
- ◆ 大经幡
- ◆ 大理古城



ICHINA 安排:入住洱海边上民宿,享用烧烤晚餐

第7天 大理[4.5小时]昆明

◆洱海西岸

【洱海生态廊道】【品尝风花雪月啤酒】【民族服装体验】 【赠送: 电子照片3张/人+全团航拍小视频1个】



ICHINA 首家:乘坐洱海音乐巡游酒吧车

- ◆昆明奥特莱斯
- ◆昆明老街※4月蓝花楹季节:将以【教场中路】替代※ 【钱王街】【马家大院(外观)】【赠送:霸王茶姬】

第8天 昆明 吉隆坡

◆送往机场,返回温馨的家园

推荐自费:云南映象歌舞表演=人民币300/人

DAY 1 Kuala Lumpur — Kunming

♦ Assemble at airport for flight to [Kunming]

DAY 2 Kunming —Lugu Lake

- ◆ Take domestic flight to [Lugu Lake]
- ♦ Lugu Lake

[Lugu Lake Viewing Platform] [Rigg Viewing Platform] [Bonfire Party]

DAY 3 Lugu Lake [4hrs] Lijiang

◆ Lugu Lake

[Sunrise] **Subject to weather condition*
[Boat Tour] [Liwubi Island] [Liwubi Temple]

- ♦ Black Dragon Pool Park
- ◆ Lijiang Ancient City
 [Square Street]

DAY 4 Lijiang

♦ Yulong Snow Mountain

[Glacier National Park (Included Cable Car)]

[Blue Moon Valley (Included Buggy)] [Impression Lijiang Show]

*If cable car not operating due to unforeseen weather condition, will be replace by Yunshanping

DAY 5 Lijiang [3hrs] Shangri-la

♦ Tiger Leaping Gorge

[Included 2 way Escalator]

◆ Dukezong Ancient Town
[Guishan Park] [The largest prayer wheel]

DAY 6 Shangri-la_[4hrs] Dali

- ◆ Gaden Sumtseling Monastery [Included Shuttle]
- Giant Prayer Flag
- ♦ Dali Ancient City

ICHINA Arrangement: Stay at a lakeside homestay by Erhai Lake and enjoy a barbecue dinner

DAY 7 Dali [4.5hrs] Kunming

♦ Erhai West Shore

[Erhai Ecological Corridor] [Fenghua Xueyue Beer Tasting] [Traditional Ethnic Clothing] [Complimentary: 3 digital photos per person + 1 aerial video of the whole group]



ICHINA EXCLUSIVE: Themed Sightseeing Music Bus

- Kunming Outlets
- ◆ Old Street Kunming *APR Blue Jacaranda: will replace to Jiaochang Middle Road*

 [Qianwang Street] [Majia Courtyard (Outlook)]

 [Complimentary: CHAGEE's Tea]

◆ Transfer to airport for flight back home.

OPTIONAL TOUR: Dynamic Yunnan Show = RMB 300/PAX

行程亮

解锁文艺大理 THEMED SIGHTSHEING MUSIC BUS

洱主题音乐巡游车,移动的音乐酒吧。解锁文艺大理,静享大理慢生活。 伴着平实温情的歌声、鼓声,在温柔的阳光下,真正放松心情,快乐环游洱海,别样的体验不要错过! Unlocks the artistic vibe of Dali and lets you experience the slow life of Dali. Accompanied by soothing and heartfelt songs and drumbeats. Enjoy a joyful tour around Erhai Lake with a unique experience that you won't want to miss!



点点

女儿国历险记 WGU LAKE

沽湖景色如同一幅未经雕琢的天然画卷。湖水澄澈湛蓝,在阳光的照耀下波光粼粼,宛如无数颗细碎的钻石洒落在湖面。远处连绵的山峦环绕着泸沽湖,像是忠诚的卫士守护着这片宁静的水域。

Visit to Lugu Lake takes you explore matriarchal society, its architecture, food, "visiting marriage" customs, religion, festivals, natural scenery, etc. Diverse experience and fun are waiting for you in the "Kingdom of Women".





大经幡不仅是一道独特的风景线, 更是藏区 文化与信仰的象征, 也是来香格里拉不可缺 的一处出片点位! 经幡的每一次飘动, 都是 对世界的祝福。

Whether you're a spiritual seeker or a nature lover, the prayer flags near Shangri-La town promise a serene and unforgettable experience. Don't miss this hidden treasure on your journey to the mystical Shangri-La!





不在世外, 却是桃源, 住在尘世, 隐于心间, 若你正好在大理, 务必去看看它, 否则, 你永远不知道, 住在洱海是怎么样的感觉。伴随着音乐在庭院享用着美味的烧烤, 绝对带给你不一样的跟团体验!

If you're in Dali, make sure to stay by Erhai Lake, or you'll never know what it's like to live by the lake. Enjoy delicious barbecue in the courtyard while being accompanied by music.





餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

餐标以人民币为主

夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 MOB	4♥ 昆明丽怡酒店或同级 Country Inn & Suites by Radisson or Similar
2	酒店内	中式合菜 50	摩梭风味 60	4♥ 泸沽湖海境度假精品酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Mosuo Cuisine	Ocean Paradise Hotel or Similar
3	酒店内	石锅鱼风味 50	纳西风味 60	5♥ 丽江国际大酒店或同级
	Hotel	Stone Pot Fish Cuisine	Naxi Cuisine	Lijiang International Hotel or Similar
4	酒店内	午餐自理	鲜花火锅 <mark>80</mark>	5♥ 丽江国际大酒店或同级
	Hotel	Own Arrangement	Flower Hot Pot	Lijiang International Hotel or Similar
5	酒店内	中式和菜 50	藏式风味 60	4♥ 兰欧国际酒店(供氧酒店)或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Tibetan Cuisine	LANOU International Hotel or Similar
6	酒店内	过桥米线 50	白族石板烧 80	四景海栖民宿或同级
	Hotel	Yunnan Noodles	Bai BBQ	Four View Sea Dwelling B&B or Similar
7	酒店内	中式合菜 50	云南滇味 100	4♥ 昆明官渡豪生Life酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Yunnan Cuisine	Howard Johnson Life GUANDU or Similar
8	酒店内 Hotel	机上用餐 MOB	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- I. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2.All pictures shown are for illustration purpose only.
- 3. Tours are conducted in Mandarin.
- 4. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 6.In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证-团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从 返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不 另行通知。
- 2.以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 3. 所有行程以中文讲解为主。
- 4.三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 5. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费
- 6.车上购物-为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。 若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。

- I.ALL MISC charges are subject to change without prior notice. 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4.Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2025











